
 

 

 

Protokoll årsmöte TSS onsdag den 18/3 2015 
Plats: Klubbhuset på varvet 

 

1. Ordförande öppnade mötet. 

2. Till mötesordförande och sekreterare valdes Thomas Larsson och Pål Hallström. 

3. Mötet var behörigt utlyst. 

4. Dagordningen godkändes, röstlängd upprättas om så krävs. 

5. Till rösträknare tillika justeringsmän valdes Dennis Wetterberg och Hans Hägg 

6. Rapporter och förslag från styrelsen. 

Revidering av stadgar som röstades för på årsmötet 2014 antogs nu av årsmötet 2015 för 

andra gången och är stadfästa. 

7. Skriftliga motioner från medlemmar. 

Inga motioner inkomna. 

8. Ordföranden föredrog styrelsens årsberättelse som godkändes. 

9. Kassören föredrog sin rapport som godkändes. Pga. kommande arrendeförhandling med 

kommunen nämndes det att avgifter kan komma att justeras nästa år. 

10. Revisorerna föredrog sin berättelse. 

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av årsmötet. 

12. Val av 

Vice ordförande – på 2 år, (omval) av Pär Ahlbom 

Kassör – på 2 år, (nyval) valdes Tobias Eklund 

Hamnkapten – på 2 år, (omval) av Joakim Rodebäck 

Styrelseledamot – på 2 år, (omval) av Fredrik Lange 

Styrelsesuppleant- på 1 år, (omval) av Bo Grönqvist 

Styrelsesuppleant- på 1 år, (omval) av Truls Persson 

Klubbmästare – på 1 år, (omval) av Håkan & Marianne Blyberg 

Revisor – på 2 år, (nyval) valdes Ted Lundberg 

Revisorssuppleant – på 1 år, (omval) av Lennart Rohdén 

Valberedning – på 1 år, (omval) av Peter Hjelm (sammankallande) & Lasse Hermansson 

Suppleant till valberedning – på 1 år, (omval) av Hans Hägg 

13. Vad händer i klubben: 

Ordföranden berättade om latrintömningsstationen, arrende och skötsel ska bestämmas 

tillsammans med kommunen. Vid arbete med stationen blev vår väg gratis grusad, det blir 

även makadam, markduk och grusning upp mot grillen. 

Sliputbildning ska hållas till hösten, funktionärer eftersöks, intresserade kan anmäla sig vid 

sjösättning. 

Slip ska kontrolleras av styrelsen under året. 

Arbetskläder bör rensas under städdagen. 

14. Övriga frågor 

Maggan Josefsson efterfrågar uppfräschning av fikarum och pentry. Styrelsen håller med 

och ska tag i frågan. 

Diskussion om försäkring av båtar på varvet uppstod, ordförande förklarade varför en riktig 

försäkring krävs. 



 

 

Fråga om varför bankbyte från Swedbank till SEB skett besvarades av kassören. Orsakerna 

var lägre avgift, flexiblare tjänster samt att SEB också har avtal med båtunionen. 

Matilda avgår som kassör och avtackades med blommor för väl utfört arbete. 

15. Ordförande avslutade mötet. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

 

Thomas Larsson   Pål Hallström 

 

Justeras: 

 

 

 

Dennis Wetterberg   Hans Hägg 

 

 


